
Referat styremøte Vang OL  
Tid: 7.mai 2023 kl 20 

Sted: Teams 

Til stede: Jan Ola, Pål, Håkon, Mina, Øivind og Ingvild (referent) 

 

1. Referat forrige møte 

a. Myrtrampen:  

i. Vurderes som et «Sats Ungt»-arrangement. Må evt søke, i 

konkurranse med andre, om midler. 

ii. Løpsleder og kontrollør må på plass så fort som mulig etter pinsen. 

iii. Forslag til løypelegger: Kristoffer og Ola. 

b. Dekningsregler. Dekningsregler er godkjent. Ingvild legger ut på hjemmesiden 

(https://vangol.no/wp-

content/uploads/2023/05/Dekningsregler_VangOL_2023.pdf). 

c. Opplæring hjemmeside. Ble utsatt. Ingvild kommer med forslag til dato etter 

pinse. 

d. Regnskap/økonomi. Det som er på stolpejaktkontoen er flyttet til 

foreningskontoen. Det kommer kundeutbytte fra Sparebank1 på 

stolpejaktkontoen. Den kan derfor ikke avsluttes.  

e. Vi skal ha Bedriftsløp på Lunden skole 16.mai. Stein Arne og Unn Mette legger 

løyper.  

f.  Myrsprinten. Tidtakningen på Myrsprinten gikk ikke helt etter planen. Det er 

gjort grundige undersøkelser i etterkant for å forstå hvorfor og unngå at det 

skjer igjen. Det kan vurderes om noen skal gå på tidtakningskurs og det kan 

være mulig å søke om midler til dette fra NOF.  

1. Økonomisystem og føring av regnskap.  
a. Det er opprettet abonnement på Visma eAccounting. Pål og Øivind har testet 

ut og vært på opplæring, og synes det virker lovende. Alle billag for kvartal 1 
er ført i Visma.  

2. Pinsesprinten  
a. Tidtaking. Knut Helstad og Jon Anders Bordal skal bidra og vi skal bruke 

Helstad sitt system for tidtaking, med EQ-timing som backup.  
b.  Løyper og kart 

1. Kartet er ikke helt ferdig. 
c. Mannskap og gjennomføring 

1. Det er noe forfall på mannskapet. Pål og Anders må omrokere litt.  
2. Det kan være et kritisk punkt at alle skal scanne brikken sin før start. 

Har vært kø på andre tilsvarende løp, så dette må det tas høyde for i 
mannskapsfordelingen. 

3. Finn Fram-dag 

https://vangol.no/wp-content/uploads/2023/05/Dekningsregler_VangOL_2023.pdf
https://vangol.no/wp-content/uploads/2023/05/Dekningsregler_VangOL_2023.pdf


a. Det vil gjennomføres som en test på tidtakning til Pinsesprinten. Det er derfor 
ønskelig at flest mulig forhåndspåmelder seg, slik at vi får kjørt dette mest 
mulig lik som pinsesprinten. 

b. Jan Ola lager løyper.  
c. Vi bruker gapahuk til Lunden skole, og har labyrint og belgisk-o der (ansvar: 

Ingvild). Jan Ola lager noen små runder med utgangspunkt i gapahuken som 
et supplement til treningsløpet.  Jan Ola og Håkon henger ut poster.  

d. Start kl 12. 
e. Kaker, saft og kaffe (alle tar med en kanne kaffe).  

4. Hvilke løp satser vi på? Klubbtur?  
a. KM-mellom og KM-sprint. Er det aktuelt med teltovernatting? Ingvild sjekker 

hvor det kan være aktuelt.  
b. O-festivalen. Ingen o-camp. Flere bor privat, men Bogstad camping kan være 

et alternativ som felles overnatting 
c. Åsta-2-dagers. Ringsaker kommer med invitasjon til familiesamling ifm 

løpene. 
d. KM på Totenåsen. Finnes det overnattingsmuligheter? Jan Ola hører med 

Totentroll.  
e. Night hawk? – Fet. 19.-20.august.  
f. Lången og Korten?  
g. Blodslitet? 

 
5. Evaluering treninger så langt i år.  

a. Vi synes treningene fungere bra, og at de stadig blir bedre etter hvert som vi 
lærer og blir kjent med gruppa. Veldig fint å ha fått Sofie med i trenerteamet 
på mellomgruppa.  

6. Info om stolpejakt 2024 - Kart og oppdateringer: 
a. Hamar kommune blir 175 år og det er ønske om 175 poster, som slippes til ulike 

tider.  Jan Ola er i dialog med kommunen 
7. Eventuelt  

a. GDPR: Det har vært tatt opp om det er greit med tanke på GDPR å legge referater 
åpen ut på hjemmesiden. Styret kan ikke se at det ikke er iht GDPR, men er bevisst 
på innholdet i referatene.  

b. Fra Kick-off. På gruppearbeid på Kick-off kom det ikke opp så mye vi ikke 
allerede var klar over når det gjelder å bygge et godt miljø for barn og voksne. 
Foreldreopplæring kom opp, og det kan vi ta tak i dersom vi har noen vi kan 
sette på det. Vi kan se på muligheter på f.eks en trening i juni.   

 


